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========================================================    
 
Waarschijnlijk is de vergadering van deze avond redelijk op tijd begonnen. De notulist kon het begin 
namelijk niet halen vanwege beroepsmatige beslommeringen. Het opkomstpercentage is nog wel 
betrouwbaar te meten, bedraagt 59%, terwijl ook 5 p.m-ers aanwezig zijn. 
 
De president doet nogmaals een hartstochtelijke oproep voor deelname aan het grootse 
millenniumfeest op 1 januari 2000 voor het Borghuis. De organisatie o.l.v. Bert Lamers met veel steun 
van anderen loopt voortreffelijk en ter plaatse worden nog enkele deelnemers genoteerd. 
De wijnactie nadert voor dit jaar zijn voltooiing, de wijn zal vrijdag 3.12 in Meerssen worden 
opgehaald. De bestellingen van Doetinchemse kant zijn goed, de Lions uit Dorsten deden dit jaar hun 
naam minder eer aan. 
In het kader van de jumelage is inmiddels een eerste project gesponsord. In het weekend van 22 tot 
24 oktober 1999 zijn 15 rowans en 4 leiders van de Deutsche Pfadfinderschaft Sankt Georg uit 
Dorsten op bezoek geweest bij de Doetinchemse scouting groep Graaf Otto. Gezamenlijk is er onder 
andere een poort gebouwd op het terrein van de Graaf Ottogroep als blijvende herinnering aan dit 
gebeuren. Een en ander is vanuit de jumelagepot gesponsord met circa fl. 2000,-. 
Meals on Wheels op 30 oktober was zeer geslaagd, mede door de voorbereidende werkzaamheden 
van Han Meibergen. De deelname was met 18 personen dit keer helaas wat aan de lage kant. 
Een cursus Provençaals koken is gepland voor 17 januari tot en met 7 februari. Het loopt nog niet 
storm met de aanmeldingen. 
Als calorie-inname dan blijkbaar wat gevoeliger ligt, zal calorie-verbruik hopelijk aantrekkelijker zijn: op 
3 zaterdagen in januari en februari kunnen overtollige kilo’s bestreden worden in het bos, waar wij 
nuttige onderhoudswerkzaamheden zullen gaan uitvoeren o.l.v. Herman van den Broek en op 20 mei 
kan gewandeld worden op het Pieter pad in het kader van Fight for Sight, o.l.v. LV Over-Betuwe. 
Nadere informatie via Henk Drost. 
Uit Oakland ontvingen wij een condoleancebericht betreffende het overlijden van Jan Doedens. 
 
Als door echtelijke hulp de new member-kits toch nog ter vergadering arriveren, installeert onze 
president op plechtige wijze onze twee nieuwe leden Martin Liefrink en Evert Bouma. Blijdschap wordt 
geuit bij uitbreiding met deze twee veelbelovende leden. Martin, gesponsord door Harrij Mathijssen, 
meldt kort dat hij 53 jaar geleden in Nijmegen geboren is en, in willekeurige volgorde, zijn tijd nu 
verdeelt tussen carnavalsvereniging de Umdraeyers, directie van de Generale Bank, vrouw en 
zangkoor. Evert, sponsor Jan Kruit, geboortige Fries en via ’t Gooi en Zuid-Limburg nu al 25 jaar in de 
Achterhoek, tegenwoordig als wethouder van de gemeente Bergh en o.a. verantwoordelijk voor 4 
kinderen in de leeftijd van 8 tot 16 jaar. 
 
De feestvreugde wordt nog verhoogd met bliksembezoek van Sinter Herman, die voor eenieder 
pepernoten en voor Bert Lamers fles drank bij zich heeft. 
 
Dan volgt plenaire bespreking van de punten die in de haardvuurbijeenkomsten bij respectievelijk Bert 
Lamers, Arnold v.d. Goot. Han Meibergen en Henk Drost besproken zijn. Zoals altijd blijkt ook nu weer 
dat deze Lionsclub zeer mondig is en van diverse pluimage. Consensus is niet altijd even duidelijk te 
destilleren door Uw notulist en net als er overeenstemming lijkt bereikt, roept alsnog een 
andersdenkende zijn geheel eigen mening, vaak leidende tot heropening van bijna gesloten discussie. 
Vooral Theo Kamps blijkt een meester in dit debat. Het lukt uiteraard niet om alle punten te bespreken 
en omdat gezelligheid in deze club belangrijk wordt geacht, besluit de president nu alleen de punten 
attendence en nieuwe leden te behandelen. 
 
Als meest waarschijnlijke besluiten is het volgende te noteren: 
Attendence per lid hoort boven de 65% te zijn. Bij aanwezigheid beneden de  50% signaleert het 
bestuur, dat immers administratie voert, en geeft bestuur de ledencommissie opdracht met betrokkene 
in contact te treden om met hem van gedachten te wisselen. De meerderheid is tegen sancties. 
Afmelden voor vergadering en taphap bij secretaris. Voor taphap ook bij de Heereboer. Voor taphap 
met dames aanmelden bij de Heereboer. Deze regels als voorheen. 
 
 
 
 



Nieuwe leden: streven naar 35 tot 40 actieve leden (exclusief p.m’s), streven naar diversiteit 
(classificaties), streven naar evenwichtige leeftijdsopbouw (aanvulling in de jongere categorie in onze 
club wenselijk), echter geen absoluut leeftijdscriterium, het gaat primair om kwaliteit, verrijking voor de 
club. Privacy bij aanmelding blijft voor velen belangrijk. Efficiency ook. Nieuw lid wordt door sponsor 
aangemeld bij ledencommissie. Deze kan in vergadering reeds individueel leden polsen, zodat 
belronde bekort kan worden. Weerstand tegen plenair bespreken van potentieel lid. 
 
De punten contributie, fundraising, lokaliteit en adoptieplan zullen een volgende keer aan de orde 
worden gesteld. 
 
 
H. Drost, 
secretaris 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 


